
 

 

Pleszew, 14.03.2025 r. 

GK.0003.04.2025 

 

 

 

        Pan 

        Adrian Michalak 

        Radny Rady Miejskiej w Pleszewie 

 

 

 

Dotyczy: interpelacja w sprawie przejęcia drogi – ulica Letnia, Zielona Łąka. 

 

 

Odpowiadając na Pana interpelację w w/w sprawie informuję, że na chwilę obecną nie ma 

możliwości formalno – prawnych oraz finansowych, aby gmina mogła przejmować drogi będące 

własnością prywatną do swojego zasobu.  

W pełni rozumiem trudną sytuację mieszkańców-właścicieli dróg prywatnych i ich oczekiwania 

co do poprawy infrastruktury drogowej. Warto jednak podkreślić, że gmina również posiada około 5 km 

dróg gruntowych na terenie miasta oraz 30 km dróg gruntowych na terenach wiejskich, które również 

wymagają pilnej interwencji i modernizacji, co stanowi istotne wyzwanie organizacyjne i budżetowe.  

Mimo powyższego nadal podtrzymuje swoją deklarację do gotowości wypracowania 

kompromisowego rozwiązania wraz z Radnymi Rady Miejskiej w Pleszewie, które pozwoli  

na znalezienie satysfakcjonującego rozwiązania przejmowania  dróg prywatnych, zgodnie zarówno  

z interesem mieszkańców jak i realnymi możliwościami gminy. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Otrzymują: 

1. Biuro Rady Miejskiej w Pleszewie, 

2. a/a 

 

 

 


